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Z 15-kilometrowego odcinka, blisko 9 km wymaga gruntownego remontu. – Po naszej
stronie droga wygląda jakby nią traktory tylko jeździły, a wjeżdżając do Łyszkowic
odczuwamy znaczną poprawę – mówi Jerzy Stankiewicz, wójt gminy Maków.

Dojazd ze Skierniewic do węzła Łowicz na A2 prowadzi drogą powiatową. To najkrótsza trasa
łącząca 50-tysięczne miasto z autostradą. Powiat jednak nie zamierza remontować tej drogi w
całości, a tylko jej krótki odcinek.



– Podtrzymujemy propozycję współpracy na całym odcinku drogi powiatowej od ulicy Brzosty w
Makowie do granicy z powiatem łowickim – mówi wójt. – Naszym zdaniem wniosek w takim wydaniu
daje dużo większe szanse na pozyskanie dofinansowania. Stwarza to okazję do napisania dobrego,
kompleksowego wniosku dającego szanse na wsparcie 80 proc. wartości zadania. Powiat i my, jako
partnerzy, pozostałe koszty ponosimy po połowie. Na inne warunki nie ma naszej zgody.
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